



关于建议 Sunbrella 面料产品认证的通知

尊敬的网络卖家，

您好！

感谢您对 Life Outside 庭院家具（W1886）的支持与信任。我们特别欣喜地看到，许多消费者对我们使用的 Sunbrella 面料给予了高度评价，这不仅提升了用户体验，也为我们的产品提供了 5 年的质保期。这种优质面料无疑会为您今后的销售额和销售利润带来了显著的提升，也会进一步提升我们双方的合作前景。

为了确保您的产品在平台上能持续稳定销售，并避免不必要的商标侵权风险和产品下架的情况发生，我们诚挚地建议您尽快前往 Sunbrella 的官方网站 (<http://www.sunbrellaidentity.com/>) 进行相关产品的认证。

通过认证后，您将享有以下优势：

1. 合法使用 Sunbrella 商标：避免因商标侵权导致的不必要麻烦和经济损失。
2. 提升产品可信度：认证后的产品将更加受到消费者信赖，提升销量。
3. 保障产品质量：消费者对认证产品的信任度更高，有助于提高客户满意度和忠诚度。

建议您重视并尽快完成此项认证工作，以确保产品的正常销售和



品牌信誉。如有任何疑问或需要帮助，请随时与我们联系。

感谢您的理解与合作！

祝商祺！

Life Outside

日期：2024 年 5 月 21 日

附：

Sunbrella 产品认证注册方法：

1. 访问 Sunbrella 官方网站：<http://www.sunbrellaidentity.com/>
2. 点击“注册”按钮，填写相关信息并提交申请。（请注意如果没有公司可以提交销售平台的英文店铺名称）
3. 收到确认邮件后，按照邮件指示完成后续步骤。
4. 认证成功后，您将收到 Sunbrella 官方认证标志，可合法使用于产品宣传。

如需进一步帮助，请联系 Sunbrella 客服或者 Life Outside 获得支持。



Notification Regarding Sunbrella Fabric Product Certification

Dear Online Sellers,

We hope this message finds you well.

Thank you for your support and trust in Life Outside patio furniture. We are delighted to see that many consumers highly appreciate our use of Sunbrella fabrics, which not only enhance user experience but also come with a 5-year warranty. This high-quality fabric undoubtedly contributes to significant increases in your sales and profits. This will also further enhance the prospects of our cooperation.

To ensure the continued stable sale of your products on the platform and to avoid unnecessary trademark infringement issues and potential product removal, we kindly recommend that you promptly visit the Sunbrella official website (<http://www.sunbrellaidentity.com/>) to certify your related products. Detailed registration instructions are provided in the attachment.

By completing this certification, you will enjoy the following benefits:



1. Legitimate Use of Sunbrella Trademark: Avoid unnecessary troubles and financial losses due to trademark infringement.
2. Enhanced Product Credibility: Certified products are more trusted by consumers, leading to increased sales.
3. Quality Assurance: Certified products garner higher consumer trust, improving customer satisfaction and loyalty.

Please take this matter seriously and complete the certification process as soon as possible to ensure the normal sale and brand reputation of your products. If you have any questions or need assistance, please do not hesitate to contact us.

Thank you for your understanding and cooperation!

Best regards,

Life Outside

Date: May 21, 2024

Attachment: Sunbrella Product Certification Registration Instructions



Attachment: Sunbrella Product Certification Registration Instructions

1. Visit the Sunbrella official website:

<http://www.sunbrellaidentity.com/>

2. Click the "Register" button, fill in the required information, and submit your application. (Please note that if there is no company, the English store name of the sales platform can be provided)

3. After receiving the confirmation email, follow the instructions to complete the subsequent steps.

4. Once the certification is successful, you will receive the official Sunbrella certification mark, which can be used legally in product promotions.

For further assistance, please contact Sunbrella or Life Outside customer support.